
 

HR / Time attendance / Door Access control / Payroll System Monthly Plan 

人事 / 考勤 / 門禁 / 薪資 管理系統 月費計劃 

 

 

 

 

 

 

 

Solution Package 

系統方案 

Monthly  

每月支付 

Prepaid 6 

month 

預付 6個月 

Prepaid 12 

month 

預付 12個月 

ecTA考勤管理系統 $ 750 $ 4,280 $ 8,100 

ecTA+DA 考勤+門禁 管理系統 $ 810 $ 4,620 $ 8,750 

ecHR+TA 人事+考勤 管理系統 $ 1,760 $ 10,040 $ 19,010 

ecPayroll SME 人事+考勤+薪資 管理系統 $ 2,520 $ 14,370 $ 27,220 

ecTA Retail shop 編更考勤管理系統 $ 4,060 $ 23,150 $ 43,850 

 3 months service fee prepaid is required for the first time installation 

 首次安裝客戶須先預繳 3個月服務費 
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 免續約 
 

 免首次安裝費 
 

 免費軟件升級 
 

 免費考勤機維護 
 

 靈活加減系統功能 
 

全新以租代買計劃，助你減低投資風險 



 

Terms & Conditions條款及細則 : 
 
1. All amount currency are in HK dollar. 以上金額均以港幣計算。 

2. For details of the solution package, please refer to the product catalogue. 系統詳細功能請參閱相關產
品目錄。 

3. System installation系統安裝 : 

I. The service fee of the first 3 month must be paid before system installation. 首 3個月服務費須於
安裝系統前支付。 

II. All hardware devices (such as time clock device, card reader, electric lock, etc., except smart 

card) are well tested in operation but may be used. All hardware devices are rental and NOT 

belong to the customer. 所有安裝之硬體裝置(包括智能卡鐘、讀卡器、電鎖等設備，但不包括除
智能卡)均經測試並且能正常運作，但未必為一手用品。所有硬體裝置均為租用性質而並非客戶擁
有。 

III. All provided smart cards are new and not being used. 首次提供之智能卡均為全新而且未經使
用。 

IV. Customer has to complete all preparation works before system installation. For details, please 

refer to “Minimum System Requirement”. 客戶須於系統安裝前完成有關預備工作，詳情請參閱
《系統最低要求》。 

V. If the system CANNOT be installed due to customer reasons, all paid service fee will NOT be 

refunded. 如因客戶問題而導致系統不能安裝，已繳交之費用將不獲退還。 

VI. User Training will be arranged after system installation. Exact date/time will be confirmed with 

customer. 系統操作培訓將於系統安裝後安排進行，實際時間將與客戶共同協定。 

4. After system installation系統成功安裝後 : 

I. Customer has to pre-pay the service fee of the selected pay period or otherwise service may be 

suspended. 客戶須要按已選擇之支付週期預先支付服務費用，否則服務可能因此而暫時中斷。 

II. If the system failure due to customer reasons, all paid service fee are NOT refundable. 如因客戶
問題而導致系統不能使用，已繳交之費用將不獲退還。 

III. For any hardware (such as time clock device, card reader, electric lock, etc., except smart card) 

failure (except damaged or defaced), please call technical support hotline 852-3188-9950 within 

office hours, onsite repair/replace service will be arranged ASAP. 如有任何硬體裝置(包括智能卡
鐘、讀卡器、電鎖等設備，但不包括智能卡)出現故障(不包括人為破壞)，請於辦公時間內至電技
術支援熱線 852-3188-9950，本公司技術人員將盡快上門進行維修或更換。 

IV. If the smart card is damaged, no repair service will be provided. 如智能卡損壞而不能運作，客戶
須另購智能卡。 

V. For any software problem, please call technical support hotline 852-3188-9950 within office 

hours. 如有任何軟件使用問題，請於辦公時間內至電技術支援熱線 852-3188-9950。 

VI. If client request to subscribe more (or less) software modules or hardware devices, the service 

price will be adjusted and ask for client confirmation. The new service price will be effective on 

next pay period provided that all technical jobs are ready. Please note that NOT all combination 

of software modules and hardware devices are feasible for subscription depends on actual 

environment and any technical issues. 如客戶要求選用更多(或減少)軟件模組或硬體裝置，服務
費用將會作出調整並要求客戶同意作實。一旦作實，而所有技術預備工作完成，新價格將於下一
個支付週期生效。注意未必所有要求之軟硬件組合均能選用，須視乎實際環境技術考慮。 

VII. If client request to change another device model, if require installation/un-installation service, an 

additional service fee $1,200 per device will be charged. 如客戶要求轉換其他設備型號而又需要
安裝/拆除服務，將另收取每部機 $1,200服務費。 

VIII. To terminate the subscribed services, customer has to inform Forward Technology in written 

before 1 month of effective date. All paid service fee are NOT refundable. After services 

terminated, Forward Technology will arrange onsite hardware uninstallation (except smart cards). 

No innovation recovery works will be included. If the hardware cannot be uninstalled due to 

customer reasons, customer has to pay equivalent value of such devices.  如欲終止服務，客戶
須於最少 1個月前以書面通知本公司，已繳付之剩餘款項將不獲退還。本公司將於服務終止後與
客戶安排上門回收已安裝之硬體裝置（不包括智能卡），回收期間不包括復修工程，如因客戶問題
而不能回收裝置，客戶須賠償有關裝置之費用。 

5. Our company reserves the right to change the contents without prior notice. 本公司保留以上內容之最
終決定權。如有更改，恕不另行通知。 

 


